
Förslag på styrelsens sammansättning 2023 till Hampetorp
Odensbackens IFs årsmöte

Jag vill att mötet tar ställning till om det fortsatta arbetet, på styrelse och sektionsnivå, ska
enbart drivas av en huvudstyrelse. Jag vill att mötet tar beslut på att sektionerna tas bort och
att huvudstyrelsen tar allt ansvar för hela föreningens arbete, så som varit på prov under
2022.

Det innebär att sektionerna tas bort och att styrelsen jobbar mer med beslut, delegering och
uppföljning. I detta arbete kommer man att bilda arbetsgrupper som, till största del, genomför
besluten som styrelsen gjort. Ekonomin sköts som tidigare, dvs är uppdelad på
Huvudstyrelse, dam, herr och ungdom.

Det är i dagsläget väldigt svårt att få ideell arbetskraft. Genom att ha färre personer sitta i
styrelse och sektioner så frigör man arbetskraft till mer verksamhetsnära arbetsuppgifter.
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